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Besluitenlijst domeinvergadering fysiek 

4 juli 2023 

 
Aanvang:                      4 juli om 17:00 uur 
Vergaderlocatie:          Raadzaal 
Domeinvoorzitter:        René Betsch 
Domeingriffier:            Ira Bongers (b/a Floortje Heijboer) 
  
Aanwezige fracties (13): SPM, GroenLinks, D66, CDA, PvdA, Partij Veilig Maastricht, VVD, Volt, SP, 
50PLUS, M:OED, Liberale Partij Maastricht, Forum voor Democratie. 
 
Niet aanwezige fracties: Partij voor de Dieren, SAB, PVV. 
  
Aanwezige domeinleden (20): John Steijns (SPM), Ria Makatita (SPM), Halil Mermi (SPM), Coen van 
der Gugten (GroenLinks), Lex Vos (GroenLinks), Bert Jongen (D66), Paul van de Kandelaar (D66), Jan 
Janssen (CDA), Luc Schoonbrood (CDA), Anita van Ham (PvdA), Jean Pellaers (PvdA), Tiny Meese 
(Partij Veilig Maastricht), Alain Garnier (Partij Veilig Maastricht), Sjoerd Maille (VVD), Danny Janssen 
(Volt), Stephanie Blom (SP), Willy Bronckers (50PLUS), Martin van Rooij (M:OED), Kitty Nuyts 
(Liberale Partij Maastricht), Bram Nab (Forum voor Democratie). 
  
Aanwezig college: 
Wethouders Johan Pas, Frans Bastiaens, John Aarts. 
  
Ambtenaren:  
Agendapunt 4: Tima van der Linden (manager fysiek) 
 

1. Opening, agenda en besluitenlijst 
De voorzitter opent de domeinvergadering fysiek. 
De agenda wordt conform voorstel vastgesteld.  

  
Besluitenlijst 
De besluitenlijsten van 6 juni en 20 juni 2023 worden vastgesteld. 

  
2. Mededelingen incl. openstaande toezeggingen 

Lex Vos koppelt kort terug over de intergemeentelijke klankbordgroep, naar aanleiding van 
de vergadering van 14 juni 2023. 
Er zijn door de domeinleden verder geen mededelingen gedaan. 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de mogelijkheid in te gaan op de lijst met toezeggingen. 

 
3. Rondvraag aan het college 

 De heer Vos vraagt aan wethouder Bastiaens naar actuele informatie inzake de 
muurschildering aan de Tongersestraat. De vraag wordt morgen opnieuw gesteld in het 
domein Economie en Cultuur. 

 De heer Pellaers vraagt aan wethouder Pas naar een contact op korte termijn inzake de 
woonwagenstandplaatsen. Mevrouw van der Linden geeft aan dat er een kort 
bijpraatmoment wordt gepland in september en ook dat er ambtelijk contact gezocht 
kan worden. 

 De heer Jongen vraagt aan wethouder Aarts om op korte termijn het fietspad langs de 
Oeslingerbaan te inspecteren omdat dat een gevaarlijke situatie is. 

 

Toezegging - Wethouder Aarts zegt toe om op basis van het afgegeven signaal een inspectie 
van het fietspad aan de Oeslingerbaan te laten uitvoeren. 
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4. Jaarplanning 

De domeinleden nemen kennis van de jaarplanning.  
De masterclass Omgevingswet van september wordt besproken aan de hand van een sheet. 
De uitkomst is dat het programma zo kan worden uitgevoerd/ wordt uitgebreid met een 
basispakket. In de domeindriehoek wordt besproken hoe dit kan worden ingepast. 

 Aarts: NIBOR wordt later geagendeerd voor besluitvorming, er komt in september wel 
een informatiebijeenkomst. 

 Bastiaens: Van een aantal stukken (het betreft BP beheersverordening flitsbezorging, 
definitieve VVGB Jodenstraat en een voorstel inzake het gebouw van Pans) is het niet 
mogelijk om deze voor de zomer aan te leveren. Ze worden wel tijdig voor de 
vergadering van 5 september gepubliceerd. 

 Agendapunt over de omgevingswet is akkoord. 
 

5. Jaarstukken 2022 (voorbereiding besluitvorming) 
Het domein bespreekt het raadsvoorstel, dit ter voorbereiding op de besluitvorming van het 
raadsvoorstel in de raadsvergadering van 11 juli 2023. De vooraf ingediende technische 
vragen zijn beantwoord.  
Er worden door domeinleden nog aanvullende vragen gesteld, o.a. over autoluw Wijck 
(programma 2), kosten van afvalverwerking per persoon, de milieuwaarde/energieprestatie-
label van het MECC, gebiedsontwikkeling en het aanzicht van de campus, exploitatie van het 
MECC, groeiwens van de UM. 
 
De vragen worden mondeling beantwoord door de wethouders Bastiaens, Pas en Aarts. 
 
De voorzitter sluit de bespreking van dit agendapunt af en concludeert dat het voldoende is 
besproken. Er zijn geen moties of amendementen aangekondigd. Er zijn vijf toezeggingen 
gedaan: 
 

Toezegging - Wethouder Aarts zegt toe om de vragenlijst inzake autoluw Wijck voor te 
leggen aan het domein, met de vraag om een reactie van het domein, voordat deze wordt 
verstuurd aan de belanghebbenden (bewoners/ondernemers). 

 

Toezegging - Wethouder Aarts zegt toe om, vóór de raadsvergadering van 11 juli 2023, 
navraag te doen naar het aantal kilogrammen huishoudelijk restafval en fijn- en grof afval (in 
2022)  en daarover schriftelijk terug te koppelen. 

 

Toezegging - Wethouder Aarts zegt toe om de gewenningskosten (betreffende Geul en 
Maas) nogmaals aan de raad ter beschikking te stellen. 

 

Toezegging – Wethouder Aarts zegt toe het antwoord op de vraag, over het tijdpad van het 
plan van aanpak fijnstofmeting en de daarin genoemde maatregelen, inzichtelijk te maken. 

 

Toezegging – Wethouder Aarts zegt toe dat hij uitzoekt of er een energielabel van het MECC 
beschikbaar is en deze alsdan ter beschikking te stellen. 

 
De vraag om met de wethouder van gedachten te wisselen over de groei van de universiteit 
wordt door de voorzitter meegenomen naar de agendacommissie. 

 
6. Kaderbrief 2024 (voorbereiding besluitvorming) 

Het domein bespreekt het raadsvoorstel ter voorbereiding op de besluitvorming van het 
raadsvoorstel in de raadsvergadering van 11 juli 2023. 
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De volgende zaken komen aan de orde, o.a.: de achtergrond van de keuze voor het globale 
karakter van de kaderbrief, de betrokkenheid van burgers en hun participatiemogelijkheden, 
aandacht voor de veerkrachtige wijken, het ontbreken van de SDG-doelen in de kaderbrief, 
de aandacht voor duurzaamheid, hoog water en droogte en de aanleiding voor het 
Maastrichtjaar 2024. De meeste domeinleden beperken zich tot het aankondigen van een 
bijdrage tijdens de raadsvergadering van 11 juli 2023. 
 
De vragen worden mondeling beantwoord door de wethouders Bastiaens en Aarts. 
 
De voorzitter sluit de bespreking van dit agendapunt af en concludeert dat het voldoende is 
besproken. Er zijn geen moties of amendementen aangekondigd. Er is geen toezegging 
gedaan. 

 
7. Raadsvoorstel Voorbereidingsbesluit ENCI bedrijventerrein (voorbereiding besluitvorming) 

Het domein bespreekt het raadsvoorstel, dit ter voorbereiding op de besluitvorming van het 
raadsvoorstel in de raadsvergadering van 26 september 2023. 
 
De volgende zaken komen aan de orde, o.a.: hoe vaak een voorbereidingsbesluit genomen 
kan worden en welk perspectief geboden kan worden om komend jaar verder te kunnen met 
het ENCI-gebied, of de huidige activiteiten voldoen aan de gestelde vereisten, wat zijn de 
criteria voor kleinschalige recreatie, welke eisen er gesteld worden aan de vervoers- 
bewegingen, wat de status is van het ambitiedocument en de mogelijkheid voor een 
ontmoetingsruimte/openstelling voor geïnteresseerden. 
 
Wethouder Bastiaens beantwoordt de vragen mondeling. 
 
De voorzitter sluit de bespreking van dit agendapunt af en concludeert dat het voldoende is 
besproken. Er zijn geen moties of amendementen aangekondigd. Een enkele woordvoerder 
bespreekt in de fractie of het raadsvoorstel voor hen een hamerstuk is. De voorzitter 
verzoekt hen dit aan de griffie door te geven. 
 
Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om ca. 20.00 uur. 


